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Geachte Statenleden, 
 
In vervolg op mijn memo van 1 april jl. wil ik u informeren over het (communicatie)proces in het kader 
van het rijksvoornemen betreffende CO2-opslag in Noord Nederland. 
 
Op 9 april heb ik samen met mijn collega gedeputeerden uit Groningen en Friesland een overleg 
gevoerd met de DG Milieu van VROM en de plv DG Energie van EZ.  Het heeft in deze setting 
plaatsgevonden omdat het geplande overleg met de ministers van EZ en VROM uitgesteld moest 
worden naar een later moment. 
 
Doel van dit overleg was te komen tot afspraken over het proces rondom CO2 opslag in Noord 
Nederland. Ik heb in het overleg aangedrongen op een zeer zorgvuldig en transparant proces m.b.t. 
CCS en de veldselectie in het noorden. Verder heb ik aangedrongen op duidelijkheid en zorgvuldige 
communicatie vanuit de betrokken ministeries richting provincies, gemeenten en burgers.  
 
Door de DG’s is toegezegd dat EZ/VROM op korte termijn een brief aan de provincies en gemeenten 
zal sturen waarin het volgende wordt opgenomen: 

- Informatie over het rijksvoornemen m.b.t. CO2 opslag in NNL; 
- informatie over het proces van de selectie van aardgasvelden voor CO2 opslag; 
- een overzicht van de criteria die gehanteerd zullen worden bij de vaststelling van de groslijst 

van geschikte velden (potentiële opslaglocaties) in NNL (ca 9 a 10 velden in NNL); 
- een overzicht van criteria die gehanteerd zullen worden voor de vaststelling van een ingedikte 

lijst van ca 3 velden; 
- criteria en procedures die gehanteerd zullen worden voor definitieve selectie van een 

opslaglocatie. 
 

EZ/VROM heeft aangegeven dat het kamerdebat over “Barendrecht” nog niet is gepland. Zoals ik 
eerder heb aangegeven zal de uitkomst hiervan mogelijk gevolgen hebben voor het voorgenomen 
project in Noord-Nederland. 
 
Het oorspronkelijk geplande overleg van de gedeputeerden van de drie noordelijke provincies met de 
ministers van Economische Zaken en VROM is nu gepland rond eind april/mei. Over de uitkomsten 
van dat overleg zal ik u vanzelfsprekend opnieuw informeren.  
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Tanja Klip-Martin 
  
 
 



 2 

 
 


